资源供应商SP信息
1. 公司业务简介，包括行业领域、主营业务、公司注册及总部所在地址等；
2. 在中国销售的产品清单；
3. 支持CARSI访问的产品清单，每种产品的业务规模，比如期刊产品包含的期刊数目。
4. 目前有多少家教育网用户（至少列举5个单位）；
5. 支持CARSI用户访问的方式，比如：已采购本公司产品的高校可增加CARSI方式使用以及如何使用，面向未采购高校免费使用，等；
6. (如支持)WAYFless接入说明：是否支持使用WAYFless URL接入，如何接入?




Service Provider Introduction
1. Brief introduction of the company, including but not limited to the industry field, main business, the place of registration and the headquarters, etc. 
2. List of products being sold in China.
3. List of products supporting CARSI access and the business scale of each product, for example the number of journals of an e-journal product.
4. How many CERNET customers currently purchased your products?
5. [bookmark: _GoBack]Your service policy for CARSI users, for example, it’s another way for users of your customer universities and how to use, every CARSI user can use it freely, etc.
6.  (If supported) WAYFless access guide: Dose your SP support access through a WAYFless URL, and how?
